
Referat fra årsmøtet til  

Geilo Sokneråd 

Geilo Kulturkyrkje  

20.03.24 

 

De fremmøtte: Trond Fredrik Persen, Rolf Ingar Rotegård, Ole-Andreas Tryti 
Fossgård, Inge Velle, Line Persson, og Helene Hjørnevik Slåtto (fast 
møtende vara) 

Vara: Janita Sæther Heimland, Anita Wiger, Ina Lysåker Verpe, og Tor Olav 
Reime (tiltro møtet ca 18.30) 

 

Forfall: Helge Ryo-Bergstad  

 

Gjester: 9 stk. 

Sak 1/24 Innkalling og saksliste 

Ingen merknader til innkalling eller saksliste. 

 

Sak 2/24 Budsjett og regnskap 

Kirkeverge Anders Ilsøy la frem budsjett og regnskap. 

Tas til orientering. 

 

Sak 3/24 Årsmelding 

To merknader i årsmeldingen. 

 Tor Olav Reime sitt navn var ikke oppført i styresammensetningen. Han er 
vara til soknerådet. 



Sigrun Pålgardhaugen var ikke i styret til gjenbruksbutikken i 2023. Det var 
Randi Gelink. 

 

Sak 4/24 Drøftingsak angående Gjenbruksbutikken. 

Hva skal overskuddet brukes til i fremtiden?  

Orgelet, stoler og annet inventar er betalt av overskuddet fra 
Gjenbruksbutikken. 

Det er kommet et innspill på om det bør investeres i en varmepumpe i 
Gjenbruksbutikken. 

Soknerådet og styret i Gjenbruksbutikken har vært på visning  i 
Bruslettobygget. 

Det er ønske om 1-2 samarbeidsmøter mellom styret i Gjenbruksbutikken 
og soknerådet. 

Sponsorplakat. Vi kan lage en sponsorplakat som synliggjør hva 
Gjenbruksbutikken har bidratt med inn i Kulturkyrkja.  

I neste kirkebladet kan det lages en artikkel som sier noe om at vi trenger 
flere frivillige både i Gjenbruksbutikken  , både i butikken og sjåfør på bilen, 
samt flere frivillige på Kirketorget. Gjerne unge voksne/ungdommer. 

 

Sak 5/24 Menighetsbladet 

Vi må ikke gi opp denne gamle tradisjonen. 

Samarbeid på Ål må diskuteres videre. Er det greit å slå seg sammen eller 
ikke? 

Jo mer lokalt  jo bedre, eller samarbeid med flere aktuelle saker fra 
Soknene. 

Bør det være en egen redaktør, eller redaksjon. Pr.nå er der staben som gjør 
dette arbeidet. 

Er det greit med en digital løsning? 



6/24 Eventuellt 

Det trengs flere kirkeverter. Bare med inn til Inge. Fint om alle kan bidra 

Det er ønske om fast agenda på hvert Soknerådsmøte: Tema og stoff til 
Menighetsbladet, og info. Fra Gjenbruksbutikken.  

 

Møtet hevet kl 20.10 


